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群力战新冠  爱心献犹他 

【04/06 犹他新冠疫情简要日报 6:00pm 山地时间】 

=== 疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询 === 

 

1. 美国 – 截止 6pm MDT，全国确诊新冠病毒病例: 366,829 (自昨晚 6pm +29,506)。死亡: 

10,858(+1,212)，治愈: 19,581(+2,132)。 (https://coronavirus.1point3acres.com/)   

2. 犹他州卫生厅中午公布的确诊新冠病毒病例 1,675(+70)，总共测试 33,394 人，阳性率 5.02%；

其中住院人数累计 138(+14)，占总病例的 8.24%；死亡病例累计 13(+5)，死亡率 0.78%；治愈 11

人(1point3acres.com 数据)。今日新增病例是自 3 月 27 日以来最低的一天；但是死亡病例增加迅

速，增加 5 例到现在的 13 例。犹他州新冠病毒病例的增⻓仍然符合亚指数增⻓ (p=0.70)：

http://castut.org/covid-19/utah0406.png。郡(区)分布：Salt Lake 777(+36), Summit 260(+4), Utah 

223(+7), Davis 154(+12), Wasatch 79(+1), Weber-Morgan 71(+4), Southwest Utah 42(+2), Bear 

River 33(+2), Tooele 22(+3), San Juan 5, Central Utah 4, Southeast Utah 3, TriCounty 2。 

3. 州卫生厅解释了新增的 5 个死亡病例：第 1、2 例是此前报导的盐湖郡 Pine Creek 护理院的病

人，第三、四个死亡病例是 Utah 郡的一个护理院的病人，第五个死者是男性，60 岁以下，有基

https://coronavirus.1point3acres.com/
http://castut.org/covid-19/utah0406.png
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础病，死于盐湖郡的一个医院。根据各州的社会隔离政策的实施，华盛顿大学 IHME 研究人员修

改了他们对犹他州新冠疫情死亡人数的预测：从最初的 619 例死亡减少到 186 例死亡。 

4. 犹他政策项目从 3/21 至 3/30 在全州做了社会调查。发现：94%的被调查者说自己减少了社会交

流；62%的改为居家工作；女性感到受新冠病毒的影响比男性大：87%的女性报告新冠病毒对她们

的生活有重大影响，只有 72%的男性有同等的感受。见 https://shorturl.at/glEU6。 

5. 此前确诊的犹他国会众议员 Ben McAdams 自报在住院期间用了羟氯喹，但他不确定该药是否

对他的康复起了作用，见 https://shorturl.at/ciyJO。犹他参议员 Luz Escamilla 感染新冠病毒后居家

隔离，其丈夫和孩子也都呈新冠阳性。孩子慢慢地自愈了，大人在几个星期的煎熬中逐渐康复。

期间邻居和教会的朋友们给他们送去食品礼物和问候。https://shorturl.at/knyAE。 

6. 为了汇集所有华人为疫情捐赠的贡献，并在疫情之后向全州公布，我们衷心希望你能把你所做

的贡献告诉犹他华人华侨抗疫联盟！请在 Google Form 上提交：

https://forms.gle/WFFBzG8SM2ra5LRw9。 

 

---- 

● 犹他州新冠病毒热线电话：800-456-7707 

● 犹他大学 COVID-19 热线电话：801-587-0712 

● Intermountain Healthcare 新冠病毒热线电话：844-442-5224  

● Intermountain 提供 COVID-19 自我检查助手：https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC 网页 https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html 

● Utah 新冠病毒工作组网页 https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah 新冠病毒工作组捐赠网页 https://coronavirus.utah.gov/help/。 

● 在美中国公民疫情防范网页 http://www.china-embassy.org/chn/lszj/zytz/t1753899.htm  

● 犹他州 20 个华人亚裔社团【致犹他州社区、各界朋友倡议书】http://castut.org/covid-

19/proposal.pdf  

● 犹他华人社区抗疫联盟筹款捐物链接 http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● 犹他华人在行动社交媒体报道: twitter.com/CASTUTAH   fb.com/castutah/ 

● 犹他州劳动力服务部（内有失业救济申请等）：https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

 

=== 疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询 ===  
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Devotion to Our Community 

All Utahns Fight Against Coronavirus 

 

【04/05 COVID-19 Briefing by Utah Chinese Communities 6:00pm Mountain Time】 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-

commute and Tele-medicine. === 

 

1. U.S. Confirmed Cases: 366,829 (+29,506), Deaths: 10,858(+1,212), Recovered:19,581(+2,132). 

(https://coronavirus.1point3acres.com/).  

2. Utah COVID-19 Cases reported by Utah Department of Health as of today: 1,675(+70) confirmed cases 

total, number of people tested 33,394, positive rate 5.02%; Hospitalization 138(+14), 8.24% of the total 

cases; death cases 13(+5), death rate 0.78%; recovered cases 11 (data from 1point3acres.com). The 

number of new cases is the lowest since March 27; but there is a leap in deaths, with 5 more cases today 

and total up to 13. The growth of coronavirus cases in Utah still follows sub-exponential growth trend 

https://coronavirus.1point3acres.com/
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(p=0.70): http://www.castut.org/covid-19/utah0406en.png. Distribution in counties (areas): Salt Lake 

777(+36), Summit 260(+4), Utah 223(+7), Davis 154(+12), Wasatch 79(+1), Weber-Morgan 71(+4), 

Southwest Utah 42(+2), Bear River 33(+2), Tooele 22(+3), San Juan 5, Central Utah 4, Southeast Utah 3, 

TriCounty 2. 

3.  UDOH explained the 5 new deaths: The 1st and 2nd new deaths occurred at Pine Creek Rehab. and 

Nursing home in Salt Lake County. The 3rd and 4th deaths died at a nursing home in Utah County. The 

5th death occurred in a Salt Lake County hospital. The patient was a man under 60 with underlying 

conditions. University of Washington IHME analysts revised their projection of total potential COVID-19 

deaths in Utah from 619 to 186 based on the Social Distancing policies. 

4. UtahPolicy.com conducted a statewide poll from 3/21 - 3/30 and found that 94% of respondents said 

that they have limited their social interactions; 62% said they are working at home; Women feel more of 

an impact than do men: 87% of women say the virus has had a major impact on their lives, only 72% of 

men say that; see at https://shorturl.at/glEU6.    

5. Congressman Ben McAdams said he took hydroxychloroquine (HCQ) during his hospitalization for 

COVID-19. Now he is recovering from coronavirus but not sure whether HCQ affected his recovery, see 

https://shorturl.at/ciyJO. Utah Sen. Luz Escamilla has been infected by COVID-19 and quarantined at 

home. Then her husband and daughter were tested positive for the virus. Her 5-year-old ended up 

getting better on her own. Recoveries for Luz and her husband have been slow and painful. See at  

https://shorturl.at/knyAE.  

 

—— 

● Utah COVID-19 Information Line 800-456-7707 

● University of Utah COVID-19 Hotline: 801-587-0712 

● Intermountain Healthcare Hotline: 844-442-5224 

● Intermountain COVID-19 Symptom Checker at https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html      

● Utah Coronavirus Task Force https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah Coronavirus Task Force Donation Link: https://coronavirus.utah.gov/help/  

● Chinese Utahns’ Action Proposal http://castut.org/covid-19/announcement.pdf 

● Utah Chinese Community joint-donation link: http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● Utah Chinese for Covid-19 on social media: https://twitter.com/CASTUTAH  

https://fb.com/castutah/   

● Utah Department of Workforce Services (including unemployment insurance): 

https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

 

 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-commute and 

Tele-medicine. === 
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